
From: Stela Kostova  
Sent: Sunday, July 17, 2022 9:17 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и условията за 
пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична община 

 
Уважаема г-жо Благова,  
 
Подкрепям промените, внесени от господата Зарков, Прошков, Контрера и Бонев,  
  
Но моля: направете така, че всички да ползваме само един тип  карта, върху която зареждаме 

превозните си документи. Миналата година бе въведена карта Sofia City Card и нека само тя дава 
право на достъп до градския транспорт в София. Безумно е наличието на хиляди видове 
хартийки, при наличието на услуги от ново поколение, включително банкови карти, с които 
хората пътуват в града.  
Направете така, че да мога да зареждам картата си от хиляди обекти. 

Радвам се, че най-накрая ще отпаднат продукти като карнетка и абонамент за 1 линия, защото те 

бъркат единствено в джоба на данъкоплатеца и не позволяват конкурентно развитие на услугите, 
предоставяни от транспортните оператори!  
  
  
Поздрави, 
Стела Костова 
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